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PROTOKÓŁ  NR  49-02/2009 
 

 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Przestrzennego  

Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 26 stycznia 2009 roku. 

 
 
 
Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 16.00. 
 
Obecność: 
W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji, wg listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Lista obecności pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu Komisji stanowi załącznik 
nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Chmiel – powitała wszystkich zebranych, stwierdziła 
quorum i przedstawiła porządek posiedzenia.  
 
1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2009 rok – druk nr 962. 
2. Prezentacja skróconej wersji opracowania Państwowego Instytutu 

Geologicznego na temat moŜliwości lokalizowania obiektów wysokich w rejonie 
Pasa Nadmorskiego z punktu widzenia ochrony ujęć wody. 

3. Wytypowanie po dwóch przedstawicieli komisji do udziału w pracach Komisji 
Kwalifikacyjnych rozpatrujących wnioski dotyczące finansowania zadań ze 
środków Gminnego i Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. 

 
4. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja. 
 
Komisja 5 głosami „za”, jednogłośnie przyjęła powyŜszy porządek obrad. 
 
Pani Małgorzata Chmiel – przewodnicząca Komisji – Zanim zaczniemy, chciałabym 
Państwu powiedzieć, Ŝe posiedzenie komisji zostało specjalnie teraz zorganizowane ze 
względu na opracowanie w sprawie Pasa Nadmorskiego. Przypominam Państwu, Ŝe w 
pewnym czasie przegłosowaliśmy prośbę do pana Przewodniczącego Rady o zlecenie takiej 
ekspertyzy, w tym samym czasie Prezydent Miasta zlecił takie opracowanie, nie chcieliśmy 
dublować tego. Cała sprawa wyszła przy okazji propozycji Biura Rozwoju Gdańska, 
zlokalizowania hotelu po lewej stronie ciągu pieszego do mola w Brzeźnie. W tej chwili 
jesteśmy na takim etapie, Ŝe zgodnie z procedurą Studium Lokalizacji Obiektów 
Wysokościowych, wszystkie takie obiekty muszą podlegać procedurze debaty publicznej, 
która jest ogłoszona na stronie internetowej. Przez miesiąc moŜna składać uwagi. PoniewaŜ 
od kilku dni jest ogłoszona debata nad planem Hallera II. Dlatego teŜ dzisiejsze posiedzenie    
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uzdatniania bo są tam naturalne zanieczyszczenia. My po prostu jesteśmy skazani na ujęcia 
Czarny Dwór, Zaspa i powinniśmy je chronić, a co do sposobów ochrony to juŜ innym razem. 
 
Pan Jacek Skarbek – Gdańska Infrastruktura Wodoci ągowo Kanalizacyjna – Jeszcze 
moŜe jedna uwaga do tego, opracowanie które dzisiaj państwo otrzymali, uczynimy 
powszechnie dostępnym. Nie jest to Ŝadna tajemnica, zgodnie z naszymi zapowiedziami 
będziemy wszystkim, którzy się o to zwrócą, to opracowanie w pełni udostępniać, oczywiście 
z zachowaniem praw autorskich.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 
 
 

PUNKT 3 
Wytypowanie po dwóch przedstawicieli komisji do udziału w pracach Komisji 
Kwalifikacyjnych rozpatrujących wnioski dotyczące finansowania zadań ze środków 
Gminnego i Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Po krótkiej dyskusji komisja 6 głosami „za”, jednogłośnie dokonała następującego wyboru: 
 
1. Edukacja ekologiczna oraz propagowanie działań proekologicznych i zasady 

zrównowaŜonego rozwoju; 
- radna Agnieszka Owczarczak 
-radny Krystian Kaczmarek  

2. Wspomaganie systemów kontrolnych i pomiarowych oraz badań stanu środowiska,           
a takŜe systemów pomiarowych zuŜycia wody i ciepła; 
- radny Stefan Grabski 
- radny Mirosław Zdanowicz 

3. Zadania modernizacyjne i inwestycyjne, słuŜące ochronie środowiska i gospodarce 
wodnej, w tym realizacja instalacji lub urządzeń ochrony przeciwpowodziowej i obiektów 
małej retencji wodnej, przedsięwzięcia związane z ochroną wód; 
 - radna Agnieszka Owczarczak 
 - radny Sylwester Pruś 

4. Przedsięwzięcia związane z ochroną przyrody, w tym urządzanie i utrzymywanie terenów 
zieleni, zadrzewień, zakrzewień oraz parków; 
- radna Małgorzata Chmiel 
- radny  Marek Bumblis 

5. Przedsięwzięcia związane z gospodarką odpadami i ochroną powierzchni ziemi; 
 - radny Krystian Kaczmarek 

6. Inne zadania słuŜące ochronie środowiska i gospodarce wodnej, wynikające z zasady 
zrównowaŜonego rozwoju, 
 - radny  Mirosław Zdanowicz 

       - radny Stefan Grabski 
 

Jednocześnie Komisja wnosi o wcześniejsze ustalenie terminów oraz godzin 
posiedzeń Komisji Kwalifikacyjnych, z poszczególnymi członkami Komisji Rozwoju 
Przestrzennego. 
 
 
 


